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Geachte College, 

1. Hoe valt het te rijmen dat het gemeentebestuur een omgevingsvergunning afgeeft in strijd met 
het bestemmingsplan om een AZC aan de Parkweg op te richten, terwijl het COA duizenden 
personeelsleden ontslaat als gevolg van de enorme terugloop van de aantallen asielzoekers?  

2. In Nederland staan al meer dan 18 AZC’s helemaal leeg en is in vrijwel alle AZC’s sprake van 
(zware) onderbezetting (tienduizenden bedden staan leeg). De motie van 15 september 2015 
spreekt van extra opvang van asielzoekers, terwijl er helemaal geen behoefte meer is aan 
extra opvang. De beschikbare AZC’s staan al leeg of zijn zwaar onderbezet. Het openen van 
een AZC aan de Parkweg moet dan ook als een vorm van kapitaalvernietiging worden gezien 
en doet vermoeden dat andere (commerciële, bureaucratische en bestuursprestige) motieven 
kennelijk prevaleren boven de belangen van de omwonenden in Maastricht. Is het niet wijs en 
rechtvaardig om, nu extra opvang niet nodig is, van Parkweg 20 af te zien, te meer daar het 
toch als een vorm van ‘bestuurlijk bedrog’ moet worden gezien als een buurt onder valse en 
steeds wisselende voorwendselen een AZC door de strot krijgt geduwd?  

3. De term asielzoekers blijkt steeds minder van toepassing te zijn op de groep vreemdelingen 
die recent in Nederland binnenstroomt. Hoe staat u tegenover de komst van voor asiel 
kansloze Marokkanen en Algerijnen die in allerlei AZC’s, binnen en buiten de AZC’s, criminele 
handelingen verrichten? Hoe wilt u voorkomen dat ook in Maastricht deze groepen in de 
AZC’s terecht komen?  

4. Hoe staat u tegenover de angst die bij omwonenden bestaat voor de onder vraag 3 genoemde 
groepen en wat bent u voornemens te doen aan de veiligheid van de eigen bewoners? 

5. Zou het niet verstandig zijn dat de gemeente en het coa de nieuwe realiteit van verminderde 
en specifieke instroom van vreemdelingen onder ogen ziet en in de lijn daarvan handelen door 
geen nieuwe azc's meer te ontwikkelen en door het kritisch gaan volgen van vreemdelingen ( 
uit Noord Afrika) en niet vast te houden aan een volstrekt achterhaald vreemdelingenbeleid 
dat gebaseerd is op een groeiende vluchtelingenstroom?                                                      
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